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SPRAWOZDANIE 

Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH 
I BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

RADY MIEJSKIEJ W GRYFINIE 
ZA ROK 2016 

 
Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego pracowała w następującym 
składzie: 

1. Trzepacz Zenon – Przewodniczący Komisji 
2. Skonecki Czesław – Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3. Guga Rafał – członek komisji 
4. Kamiński Łukasz – członek komisji 
5. Rubczak Małgorzata – członek komisji 
6. Zwoliński Piotr – członek komisji 

w oparciu o plan pracy na 2016 r. przyjęty uchwałą Rady Miejskiej Nr XVII/144/15  
dnia 17 grudnia 2015r. 
 
W okresie objętym sprawozdaniem Komisja odbyła 15 posiedzeń.  
 
Poza wypracowaniem stanowisk do projektów uchwał Komisja zrealizowała następujące 
zadania: 

1. Zapoznała się z przygotowaniem placówek oświatowych i kulturalnych do ferii 
zimowych. 

2. Zapoznała się z zakresem praw i obowiązków asystenta rodziny – OPS. 
3. Spotkała się z zespołem do spraw osób niepełnosprawnych.  
4. Spotkała się ze stowarzyszeniami na rzecz osób niepełnosprawnych. 
5. Zapoznała się z działalnością jednostki budżetowej Senior WIGOR. 
6. Zapoznała się ze stanem bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy 

Gryfino. 
7. Oceniła przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2015/1016. 
8. Dokonała analizy stowarzyszeń działających na terenie gminy Gryfino.  
9. Komisja spotkała się z komisją mieszkaniową. 
10. Komisja zapoznała się z informacją na temat możliwości przygotowania w okresie 

zimowym miejsc noclegowych oraz ilości osób bezdomnych na ternie gminy. 
11. Komisja odwiedziła wybrane świetlice wiejskie na terenie gminy Gryfino. 
12. Komisja przygotowała plan pracy na 2017 rok.  

Wnioski Komisji wypracowane do Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta i Gminy: 

• Komisja wnioskowała o przedstawienie informacji, na jakim etapie jest regulamin 
nabrzeża. 

• Komisja wnioskowała o podjęcie kroków, zgodnie z prośbą mieszkańców Kolonii 
Raczki, dotyczących zmiany statusu Kolonii Raczki na wieś Raczki. 

• Komisja wsparła inicjatywę Rady Miejskiej w Goleniowie wyrażoną Stanowiskiem 
Rady Miejskiej w Goleniowie z dnia 21 grudnia 2015 r. i poprosiła Przewodniczącą  
o wypracowanie Stanowiska Rady Miejskiej w Gryfinie.  



• Komisja wnioskowała o oznakowanie drogi dojazdowej do miejsca 
wykorzystywanego do kąpieli w Steklnie. 

• Komisja wnioskowała o dokonanie udrożnienia wentylacji na sali gimnastycznej  
w Szkole Podstawowej w Żabnicy, oraz o rozważenie możliwości wymiany okien  
(świetlików) na ścianie północnej tego pomieszczenia. 

• W związku z pismem mieszkańców ul. Ogrodowej w Radziszewie dotyczącym 
planowanych inwestycji przy w/w ulicy, Komisja Spraw Społecznych  
|i Bezpieczeństwa Publicznego wnioskowała o zorganizowanie przez Burmistrza 
spotkania informacyjnego z mieszkańcami tej ulicy oraz o zaproszenie na to spotkanie 
inwestorów, którzy zapoznaliby mieszkańców z charakterem planowanej inwestycji.  

• Komisja wnioskowała o przedstawienie wniosków oraz protokołu z konsultacji 
dotyczących przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Gryfino  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego. 

• W związku z pismem mieszkańców w sprawie parkingu przy Przedszkolu nr 4  
w Gryfinie Komisja wnioskowała o przywrócenie parkingu do stanu pierwotnego, 
polegającego na usunięciu blokad z miejsc parkingowych.  

• Komisja wnioskowała o przygotowanie uchwały – apelu o podjęcie z 
zainteresowanymi samorządami wspólnej inicjatywy poparcia budowy drogi 
ekspresowej S6 i o wystąpienie do władz centralnych w celu podjęcia działań 
zmierzających do wybudowania tej drogi. 

 
Burmistrz Miasta i Gminy Gryfino nie udzielił jednej odpowiedzi na wniosek Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji 

Zenon Trzepacz 
 


